
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ 12/98 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 275/98 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
Απόρριψη αίτησης Ευδοξίας Μπαντούρα για 
αλλαγή χρήσης κατ/ματος Δημοτικής Αγοράς. 

 
       Σήμερα  1 Ioυνίου του έτους 1998 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 28-5-1998 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους  και  παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο αναπληρωτής  Δημάρχου κ. Μ. 
Ποτουρίδης και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών βρέθηκαν 
παρόντα 20 μέλη. 
 

    Παρόντες                                      Aπόντες                        Παρόντες  Πάρεδροι 

1. K. Aσλάνογλου Ε. Παναγιωτίδης            --- 
2. Ι. Κουρουζίδης Φ. Γαλανούδη -Τσανάκα  
3. Κ. Κόλβατζης Β. Τσίλης  
4. Κ. Βαφείδης Δ. Ζαμάνης  
5. Α. Δελαβερίδης    
6. Δ. Αδάμου   Απόντες Πάρεδροι 
7. Θ. Τέτος   Γ. Μπαλτζής 
8. Ε. Λελεκάκης   Λ. Χατζηγεωργίου 
9. Κ. Πουλασουχίδης   Θ. Δεμερτζής 

10. Π. Καρασαββίδου    
11. Κ. Γκαβαϊσές    
12. Α. Μαρκούλης    
13. Α. Καραντουμάνης    
14. Λ. Τάκης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  προ    ημερησίας διάταξης 

αποχώρησε     ο κ. Ο. Σιδηρόπουλος. 
Κατά    τη    συζήτηση    της   υπ’ αριθ.  272/98 απόφ.  αποχώρησε 
ο κ. Ε.Λελεκάκης. 
Κατά   τη     συζήτηση     της υπ’  αριθ. 281/98 απόφ. αποχώρησαν  
οι κ.  κ. Ι.Κουρουζίδης ,    Α. Δελαβερίδης,     Κ.  Πουλασουχίδης, 
Π.Καρασαββίδου, Α.Μαρκούλης. 

15. Ο. Σιδηρόπουλος 
16. Ε. Σοφιανίδης 
17. Χ. Παπαγεωργίου 
18. Γ. Χιονίδης 
19. Μ. Αδαλόγλου 
20. Π. Αγαθαγγελίδης 
 
 
 



 Στη συνέχεια ο Πρόεδρος εισηγούμενος το 5ο θέμα της ημερήσιας  έθεσε 
υπόψη του Συμβουλίου το από 31-3-98 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, που έχει 
ως εξής: Σας γνωρίζουμε ότι με την υπ’ αριθ. 504/97 απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου εγκρίθηκε η απευθείας εκμίσθωση του αριθμ. (16) καταστήματος 
Δημοτικής Αγοράς (Α΄ στάθμη) εμβαδού 9,75 τ.μ. στην κ. Μπαντούρα Ευδοξία με 
μηνιαίο μίσθωμα 19.500 δρχ. 
 Με την από 17-2-98 αίτησή της η κ. Μπαντούρα Ευδοξία ζητάει να εγκριθεί η 
αλλαγή χρήσης του κατ/τος (αρ. 16) από κυλικείο σε καφεκοπτήριο. 
 Σύμφωνα με την παρ. 2 του άρθρου 1 του κανονισμού της Δημοτικής Αγοράς 
οποιαδήποτε μεταβολή της χρήσης των καταστημάτων απαγορεύεται χωρίς 
προηγούμενη έγκριση του Δημοτικού Συμβουλίου. 
 Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν’ 
αποφασίσει σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Πουλασουχίδης: Υπήρξαν δύο αιτήματα για μίσθωση του κυλικείου που έμενε 
κενό. Αποφασίστηκε από το Δ.Σ να δοθεί στην κα Μπαντούρα διότι είχε και το άλλο 
κυλικείο. Στην αίτησή του ο έτερος ενδιαφερόμενος έβαζε και όρους για να βάζει 
καθίσματα έξω. Επειδή είπαμε τότε ότι εύλογο είναι να έχει ένας τα κυλικεία για να 
βγάζει ένα μεροκάματο συμφωνήσαμε να δοθεί στην κα Μπαντούρα. Τώρα η κα 
Μπαντούρα θέλει να το κάνει καφεκοπτήριο. Υπάρχει ανταγωνιστική επιχείρηση 
στον ίδιο δρόμο αλλά υπάρχει κι ένα τυπικό πρόβλημα. Το κυλικείο που υπάρχει το 
καταργούμε ουσιαστικά, δεν μας αποκλείει ο κανονισμός στο μέλλον να ορίσουμε 
έναν άλλο χώρο ως κυλικείο, αλλά αυτό όσον αφορά τις διαστάσεις και την υποδομή 
ενδείκνυται για κυλικείο. 

Αν η κα Μπαντούρα ζητήσει άλλο χώρο για τη χρήση αυτή δεν μπορούμε να 
της το αρνηθούμε. Είναι παράλογο ν’ αλλάζει αυτό το κυλικείο. 

Μπαντούρα, αιτούσα: Ο Δήμαρχος και ο δ/ντής του Δήμου είχαν δεχθεί το 
αίτημά μου και μου υποσχέθηκαν ότι θα γινόταν. Τι πειράζει αν αλλάξει; 

Πρόεδρος: Μπορείτε να πάρετε άλλο κατάστημα. 
Μπαντούρα: Θέλω αυτό. 
Πουλασουχίδης: Υπάρχει ηθικό θέμα. Υπήρχε κι άλλο αίτημα που 

απορρίφθηκε. Αυτός ο χώρος ταιριάζει για κυλικείο. Η κα Μπαντούρα μπορεί ν’ 
αναζητήσει άλλο χώρο. 

Ποτουρίδης: Προβλεπόταν 2 χώροι για κυλικεία. Είναι κατασκευασμένο έτσι 
ώστε να πάρουν άδεια υγειονομικού ενδιαφέροντος. Δεν πρέπει ν’ αλλάξει η χρήση 
του κυλικείου. Έχουμε κενά κατ/ματα. 

Πρόεδρος: Επί του αιτήματος της κας Μπαντούρα, ποιοί συνάδελφοι 
συμφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής δεν ψήφισε κανείς σύμβουλος. 

Πρόεδρος: Ποιοί διαφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής  ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Κ. Ασλάνογλου, Ι. Κουρουζίδης, Κ. Κόλβατζης, Κ. Βαφείδης, Α. Δελαβερίδης, Δ. 
Αδάμου, Θ. Τέτος, Κ. Πουλασουχίδης, Π. Καρασαββίδου, Κ. Γκαβαϊσές , Α. 
Μαρκούλης, Α. Καραντουμάνης, Λ. Τάκης, Ε. Σοφιανίδης, Γ. Χιονίδης, Μ. 
Αδαλόγλου, Π. Αγαθαγγελίδης. 

Πρόεδρος: Λευκά; 
Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος κ. Χ. Παπαγεωργίου. 
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1. Το από 31-3-98 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2. Την με αριθ. 504/97 προγενέστερη απόφασή του. 



3. Την από 17-2-98 αίτηση της Ευδοξίας Μπαντούρα με την οποία ζητούσε την 
αλλαγή χρήσης του αρ. 16 κατ/ματος της Δημοτικής Αγοράς το οποίο εκμισθώνει. 

4. Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας.  
5. Τις διατάξεις της παρ. 2 του αρ. 1 του Κανονισμού Δημοτικής Αγοράς καθώς και 

του αρ. 106 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
Αποφασίζει  Κατά  Πλειοψηφία. 

 Απορρίπτει την από 17-2-98 αίτηση της Ευδοξίας Μπαντούρα για αλλαγή 
χρήσης κατ/ματος Δημοτικής Αγοράς. 
 
 

Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 275 / 1998 
.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
                 Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ   ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ο. Σιδηρόπουλος 

ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ K. Kόλβατζης Ε. Σοφιανίδης 
 Κ. Βαφείδης Χ. Παπαγεωργίου 
 Α. Δελαβερίδης Γ. Χιονίδης 

                Ο  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Δ. Αδάμου Μ. Αδαλόγλου 
 Θ. Τέτος Π. Αγαθαγγελίδης 
 Ε. Λελεκάκης   

ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Κ. Πουλασουχίδης   
 Π. Καρασαββίδου   
 Κ. Γκαβαϊσές   
 Α. Μαρκούλης   

 Α. Καραντουμάνης   
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 3-7-1998 

      Ο  Δήμαρχος  
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
  
 


